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   REUNIÓ REGIONAL SINDICATS I CAPS RPCT, 29/07/2016 
 
El passat 29 de juliol, USPAC, juntament amb la resta de sindicats, ens hem reunit amb el 
Cap de la Regió Policial del Camp de Tarragona i amb el Cap de l’Administració Regional. Us 
oferim un resum dels temes més importants aportats per USPAC en la reunió d’avui: 
 
-Mascaretes químiques Montblanc/Vendrell: Després de reclamar-ho per segon cop, ens 
diuen que “s'està estudiant” a nivell de tota Catalunya la seva redistribució. 
 
-Estat entrega armilles: S'ha realitzat el 81% i ens diuen que prioritzen USC, demanem 
que també prioritzin dones, que no es poden posar les que hi ha als punts de concentració. 
Reclamem més agilitat en l'entrega. 
 
-Conferència per Salou: Ja que a l’estiu s’incrementa l’activitat a la zona i la emisora es 
col·lapsa, ens diuen que ja es fa, però falten efectius a la Sala i no sempre es pot fer. 
 
-Negació d'Hores extres pels companys/es en reducció de jornada: Aquest punt el 
portàvem abans que sortís els nous criteris on ja específica que no en poden fer,...Ho hem 
passat als nostres serveis jurídics. 
 
-Sala 112, manca d’efectius i manca de seguretat: És un tema que estan treballant i 
insistint amb els responsables, ja que la seguretat de l'edifici no és de mossos. En quant a la 
falta d'efectius, són conscients que manquen efectius a tot el territori. 
 
-Formació TIR: Hi ha gent que fa anys no tira, ens demanen que els perjudicats passin per 
Suport i ho comuniquin, i se'ls planificarà. De no ser així feu N.I i la feu arribar. 
 
-Estat de la denúncia pels insults a xarxes socials: Demanem saber com està el 
procediment en que USPAC va denunciar un individu que feia insults al CME, ens diuen que 
un cop identificat autor està pendent de judici. 
 
-Hores extra a USC a la Regió: Manifesten un cop més que l'objectiu és el POEA, només 
tenen unes 700-750hores mensuals i no donen per a més. 
 
-Guàrdies UI'S: Ens diuen que ho “estan estudiant”, i encara no hi ha res concret. 
 
-Top Manta: Dieun que en els dispositius prioritzen la seguretat i estan contents dels 
resultats. Si us trobeu en algun incident o teniu queixes al respecte, no dubteu en fer-ho 
arribar, estarem molt pendents per tal que companys/es realitzin servei amb total seguretat. 
 
-Servei Albatros: Manifesten que és una estratègia de cos i està funcionant. Els transmetem 
les queixes en quant a les condicions del servei. 
-Porta accés del pàrquing a comissaria Reus i vidres: Desconeixien queixa, es mirarà. 
 
-Formació ASP que no constava: Depen de l'ISPC, és qui porta un control, es pot donar el 
cas que siguin cursos no homologats depenent de la edició. No veuen problema, ja que de 
totes maneres són hores que computen i la formació mai sobra. 
 
-Imputació temps formació tir: Des de la regió no ens donen cap solució. USPAC ho va 
denunciar al Consell de la Policia (12-07-16), i es van comprometre a arreglar-ho. 
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-Estat de les cadires: No els consta cap queixa, i ens recorden que la gent s'acostumi a 
traslladar les queixes, ja sigui via el seu cap inmediat, o bé amb N.I i ens la feu arribar. 
 
-Sol·licitut Via “T” pels companys/es de Valls i Montblanc: Des de la regió no ens 
donen cap solució. Fem constar que ho elevarem a la DGP, via Consell de Policia. 
 
-Trànsit Montblanc: Controls fora de sector, és un tema operatiu, que es seguiran fent i 
assumeixen algun cas  (1 de juliol per exemple) on una única patrulla realitza el control,...Ens 
diuen que és un cas excepcional. Si us trobeu quelcom feu N.I i ens la feu arribar.  
 
-Rodes punxades a comissaria: Manifesten que només els consta dos casos, si n'hi ha més 
no els ha arribat. És important fer arribar N.I, sinó ens trobem que res els arriba (això diuen). 
 
-Aire condicionat ABP Tarragona: Temperatura molt baixa, tant de dia com de nit, amb el 
cost econòmic que suposa i el risc de baixes per malalties, que no són considerades laborals, 
però realment SÍ en són conseqüència directa. Ho han parlat amb els tècnics i ho regularan. 
 
-Tancament Mallafré: fem arribar la queixa dels companys/es vers el trasllat a altres 
dependències. Ens diuen que la DGP ha donat el vist-i-plau, però no hi ha data, esperen que 
abans dels Jocs del Mediterrani. No hi ha opció d'anar a cap altre edifici de la Generalitat.  
 
-Vals roba fura: Ens confirmen que Tarragona està inclosa i quan toqui cobrarà (actualment 
s'està pagant l'any 2013). 
 
-Servei unipersonal porta comissaria (hora entrada 9h): Demanem que no sigui 
unipersonal, però ens recorden que és difícil per la manca d'efectius. Recordem que haurien 
de prioritzar la seguretat dels companys que fan el servei. 
 
-Càmera custòdia Tarragona: NO pot enfocar al company/a, LO 15/1999. Diuen que és un 
element de seguretat. Recordem que no seria el primer cas en que s'utilitza per a fiscalitzar. 
 
-Reorganització despatx UTTD: Al Consell de Policia es va dir que seria per 
setembre/octubre, a la regió ho desconeixen. 
 
-Servei suport Plà d'Estiu Salou: per part d'efectius d'altres punts de la Regió, ens 
recorden que ens hem d'ajustar a l'evident manca d'efectius, és una decisió del Cap de la 
Regió on prioritzen la seguretat. 
 
-Falset: Manca d’efectius, ens diuen que són conscients que n’hi ha, com a tot arreu, i 
prioritzen els dispositius al territorio, tot i que puntualment s'han de fer fora.  
  -. Gotera: està pressupostat i previsiblement en breu es podrà solucionar. 
  -. Vidres menjador: s'ha solucionat 
  -. Reclamem de nou armilla talla M Falset.  
 
Ja ho veieu, molts punts i poques solucions, això demostra un cop més el poc marge 
de maniobra des de la Regió,... El que està clar que les queixes s'han de traslladar, i 
si és necessari fer N.I, només així podrem apretar i fer força. 
 
TAMBÉ QUEDA PALÈS LA FALTA D'EFECTIUS A TOTA LA REGIÓ, JA HO VEIEU, I 
MENTRE ES PRIORITZA LA PROMOCIÓ DE COMANDAMENTS, EN CANVI ELS QUE 
ESTEM AL PEU DE CARRER CADA COP SOM MENYS. 
 
Catalunya, 01 d’agost de 2016. 


